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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ КОПРИВЩИЦА 
 

       До: г – жа Мария Тороманова 

Кмет на община Копривщица 

       от: Рашко Христов 

       Председател на ОбС 

       Копривщица 

 

Относно: Постъпили въпроси на заседание. 

 

 

Уважаема г-жо Кмет,  

Във връзка с постъпили питания  от заседание проведено на 31.10.2024г. Моля да 

ни предоставите писмена информация до следващото заседание на ОбС – Коприв-

щица на следните въпроси:  

 

 

Д.Косев – съветник,  

 

Какво се случва с градските тоалетни на територията на община Копривщица, ще 

имаме ли градски тоалетни, подвързани ли са към канализацията или не ? 

Кога ще стартира ремонта на тоалетните, тези зад общината? 

 

Л.Алексиева – съветник,  

 

Искам информация, до къде стигна регистрацията на лабораторията? Не се по-

държат консумативите, техниката вече е почти негодна за употреба, нова техника! 

 

 

 

 

 

 

06.11.2024 год. 

Копривщица          С УВАЖЕНИЕ,ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС:  

                  (Рашко Христов) 


